
MJÖLBY AI CURLINGFÖRENING 
 
  Styrelsemöte 
 
 Mötesdatum: 2023-01-17   kl. 17:30 
 
 Protokoll nr: 2022-2023_3 
 
 Kallade   Närvarande    
 

 Anders Blom   X    
 Mattias Moberg   X    
 Johan Andersson   X    
 Britt Isacson-Jansson  X     
 Lars Landelius   X 
 Peter Nero    X 
 Alfons Johansson   X 
 Joakim Starck   X  
 

 

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
2. Föregående mötesprotokoll 

 
      Gicks igenom och lämnades utan anmärkningar 
 

3. Ekonomi 
 

Vid mötet så hade 53.000 kr kommit in i medlemsavgifter, Mattias har prickat av 
inbetalningar i MyClub. Lars följer upp de obetalda avgifterna och skickar 
påminnelse till dem. Bokningsmässigt så ligger vi lite lågt mot budget, men faktura 
till Linköping ska skickas samt att vi ser en ökad efterfrågan för tillfället. 
Aktuellt saldo på kontot är: 203.829 Kr. 

 
4. Juniorer  

 
DM-juniorer kommer att spelas den 21/1 med juniorer från Mjölby och Jönköping. 
Lars efterlyser instruktörer som har möjlighet att ta hand om Egebyskolan som vill 
komma med ett antal klasser. 

 
5. Is o Material  

 
De nya ersättningsstenarna som har skickats från Skottland har försvunnit under 
transporten till Mjölby, leverantören undersöker. Tidigare nämnd översyn av skor 
och kvastar skjuts upp till nästa säsong (störst är behovet på galoscher). 
Isskötselkursen har inte blivit av, Peter och Anders tittar på att ta fram ett material 
med tydliga bilder och tillhörande text för att förmedla till medlemmarna. 
Våtdammsugaren som använts till att rensa hålen till hacken har gått sönder. 



Mattias letar fram kvittot för att reklamera den, om det ej går att reklamera så 
beslutades att köpa in en ny till ett pris av ca: 1.500 kr. 

 
6. Säsongen 22/23 

 
Division 1 ska spelas i hallen den 10-12/2, inga ytterligare förberedelser krävs för 
det. 
Beslut togs att förlänga säsongen med två veckor till en kostnad av 10.000 kr. 
Detta för att kunna nyttja VM i Sandviken för extra marknadsföring och rekrytering. 
Eventuellt öppet hus i samband med VM beslutas om vid senare tillfälle. 
 

7. Internspel och kompiscurlen 
 

Beslut togs att bjuda in till KM-dubbel med spel på torsdagar 19:30 (start första 
torsdagen i Februari). KM-Lag spelas helgen den 4-5/2, inbjudan skickas ut och 
publiceras på hemsidan av tävlingsledarna. I samband med KM-lag tar Lars fram 
ett antal uppgifter/frågeställningar till deltagarna så kombineras KM:et med lite 
föreningsutveckling. I samband med detta så bjuder även klubben deltagarna på 
någon form av förtäring. 
 

8. Övriga frågor 
 

Beslut togs att de nya/uppdaterade stadgarna för föreningen ska behandlas vid 
säsongsavslutningen, vilket innebär att det möte då även blir ett extra årsmöte. 
Mjölby Hockey har visat intresse för att vi ska instruera och visa Floorcurling i 
samband med en sammankomst den 4-5/2. Joakim kollar vidare med dem 
angående tänkt upplägg, Lars kollar med ett par juniorer om de kan tänka sig att 
vara med och instruera. 
Britt tar över ansvaret för att köpa hem rengöringsmedel, toapapper o.dyl. vilket 
tidigare har hanterats av köksansvarig. 
 

 
Vid protokollet          Ordförande 
 

 

 
 ____________________ 

Peter Nero                                                       Lars Landelius 
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